
Referat af bestyrelsesmøde 
Onsdag d. 6. juni kl. 18 hos Dorthe Krogsgaard 
   
 Fraværende: Sjoerd  

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

1a Referat sidste møde: 
Godkendt 

Hans Jørn 

1b   

1c Økonomi: 
124.737,46        T-shirts: 4000,-   betalt af Sogneforeningen 

Dorthe 

1d   

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig Landevej: 
Kommunalt argument imod rundkørsel v. klostervej:  
En rundkørsel fungerer kun, hvis der er nogenlunde lige megen trafik fra 
tilkørselsvejene?? En påstand der bør undersøges. 
Kommunens svar på vores henvendelser finder vi utilfredsstillende og 
upræcise. HJ kontakter forvaltningen for et svar. I tilfælde af, at vi endnu 
engang holdes hen, udfærdiges indlæg i dagbladet. Dette rundsendes 
efter ferien, så det kan behandles på næste møde i HSF. 

Hans Jørn 

2b Spangprojektet: 
Møde 19.juni om indkomne tilbud hos Dorthe 

Dorthe 

2c Velkommen her: 
”Cafeen” kører videre næste sæson. 
Skærmkursus onsdag d. 20. juni kl. 11.30 for alle interesserede. 
Vi afventer udspil fra VUC og lær dansk om inf. Møde. 

Dorthe 
Hans Jørn 

2d Stisystemet: 
Udsat 

Sjoerd 

2e Holmbohjemmet: 
Udsat 

Sjoerd 

2f Fibernet: 
Retablering af fortov/cykelsti stadig i gang. 

Lars 

2g Persondataforordning:   
Dorthe arbejder på sagen og udarbejder en politik. 

Sjoerd 

2h Fællesarrangementer: 
Fastelavnsfest 23. februar 2019 
Sommerfest:  Torben deltager i planlægningen. 

Linda 

2i Naturens Dag: 
Peter Hell deltager i planlægningen. 

Linda 

2j St. Hans: 
Sogneforeningen deltager ikke men bidrager med trykningen af sang. 
(Dorthe) 

Sjoerd 

 
3. Fuldført 

 

3a   

  



4. Faste 
 

4a Bosætningsarbejdet: 
Bosætningsudvalget kan/skal arbejde med følgende: 
1. 
Hvordan kan vi som Sogneforening bidrage og tilskynde til forskønnelse 
af Kloster – primært Klostervej, som er byens ansigt udadtil? 
2.  
Arbejde henimod at igangsætte projekter, som kan medvirke til, at der er 
attraktive byggegrunde til salg og lejeboliger til leje ikke mindst for den 
arbejdskraft, vi i Vestjylland har så hårdt brug for. 
3. 
Udvikle et fælles forum for køb, salg og leje af boliger på Holmsland, så 
det er nemt for udefrakommende at overskue mulighederne. 
 

Hans Jørn 

4b LAG: 
Udsat 
 

Sjoerd 

4c LDR: 
Enkelte foreninger kan nu også søge midler – ikke kun klynger 
Mere herom fra Sjoerd på næste møde. 

Dorthe 

4d Sognebladet: 
Udsat 

Sjoerd 

4e Hjemmesiden: 
Udsat 

Sjoerd 

4f Loppemarked: 
Erfaringen fra dette år viser, at der kun skal være loppemarked 1 gang a 
2 dage i foråret. (Kr. himmelfart) 

Dorthe 

4g Kloster legeplads: 
Maries mand Bo har tilbudt at hjælpe med nogle restaureringsopgaver. 
Der dybdepløjes til efteråret med henblik på beplantning. 
Der er nu en grill.  

Torben 

4h Flagallé: 
Peter er ny tovholder 

Peter 

4i Julebelysning: 
--- 

Lars 

4j Grønne områder: 
Til efteråret håber vi, at frivilligbanken kan overtage arbejdet med 
Sogneparken. Alternativt Holmsland helhed. 
Hvilken betydning får det for S.P, at Børnehaven og Holmbohjemmet har 
lavet fælles projekt? 

Lars 
Hans Jørn 

4k Offentligt tilskud: 
--- 

Alle 

4l HIMS og infoskærme: 
--- 

Dorthe 

 
5. Evt.   :  Punkt til næste møde – Fejring af Grundlovsdag 
6. Næste møde:   29. august kl. 19.30 i hallen 

 

 



 
 
 
 
 
 
Formand Sjoerd Both 
 
_____________________________________                                                           
 

 
 
 
Næstformand Lars Provstgaard 
 
__________________________________ 

 
Sekretær Hans Jørn Sørensen 
 
_____________________________________                                                                                                                              
 

 
Kasserer Dorthe N. Krogsgaard 
 
_________________________________ 

 
Medlem Jesper Aarup 
 
_____________________________________ 
 
 

 
Medlem Bent Poulsen 
 
_________________________________ 

 
Medlem Linda Tøt 
 
_____________________________________ 
 

 

 


